
 
 

 
    
 

 

Grönslätts Intresseförening,  Hällevik 
 

Protokoll fört vid årsmöte. Plats: Listerkyrkan, Hällevik 2016-07-30 kl 10.00 

 

Närvarande representanter för följande tomter: 

7001, 7002, 7004, 7005A, 7008, 7009, 7010, 7014, 7018, 7019, 7020, 7023, 7026, 7027,  

7032, 7034, 7038, 7039, 7040, 7044, 7046, 7048,7049, 7050, 7051, 7052, 7054, 7056, 7057, 

7059,7063, 7064, 7065, 7066, 7067, 7069, 7074, 7078, 7079,  7085, 7090, 7091, 7092, 7095,  

7097, 7099, 7102, 7104, 7110, 7114, 7116, 7119, 7122, 7126, 7128, 7131/32, 7135, 7137, 

7139, 7140, 7141, 7144, 7146, 7149, 7151, 7156/7157.  

 

§ 1 Ordföranden Ronny Anderberg hälsade de närvarande välkomna till årsmötet 2016 och  

      förklarade mötet öppnat.  

 

§ 2 Till mötesordförande valdes Tony Gustafsson, tomt 7054.  

 

§ 3 Dagordningen fastställdes.  

       

 

§ 4 Röstlängden justerades genom att man avbokades vid inträde i salen.  

 

§ 5 Kallelse till årsmötet befanns stadgeenligt utlyst genom utskick med brev, utskick med e-  

      mail, anslag på föreningens anslagstavla samt föreningens hemsida.  

 

§ 6 Till justeringsmän jämte valkontrollanter och rösträknare valdes Per-Erik Persson,   

      tomt 7091 och Thorsten Jakobsson tomt7110. 

 

§ 7 Styrelsens förvaltningsberättelse för verksamhetsåret 2015-07-01--2016-06-30 föredrogs   

      av föreningens ordförande Ronny Anderberg. 

      Byte från gronslatt.org till gronslatt.com.  

      Hamnområdet har färdigställts och blivit mycket bra. Tre större läckage på   

      vattenledningsnätet har reparerats. En 50 år gammal avstängningsventil för hela området   

      har tagits bort. Därefter minskade vattenförbrukningen kraftigt. 

      En ny detaljplan för övre området har fastställts av byggnadsnämnden. 

      Inget nytt från arbetsgruppen för Stiby 28:1, eftersom kommunen prioriterar bebyggelse   

      av ett område närmast Havalidens skola. 

      Diken har röjts under året. 

      EON ska byta och gräva ner ledningar. Detta ska samordnas med grävningen av vatten     

      och avlopp. EON har grävt i Hällevik på mark vi äger och betalar ut ersättning. 

      Monica Schmidt tomt 7137 ska leda det fortsatta arbetet med Grönslätts historia. 

      

§ 8 Föreningens ekonomiska redogörelse verksamhetsåret 2015-2016 redovisades av     

      kassören Åsa Gustafsson. Resultaträkning med kommentarer samt föreningens    

      balansräkning per 2015-06-30 redovisades. Årets främsta ekonomiska aktiviteter har varit:  

o att röja diken 

      o    att åtgärda vattenläckor. Årets reparationskostnader har varit extremt låga. 

o övriga löpande utgifter (vatten, vägar, dränering, allmänningar, badviken m m).  



 
 

 

 

      

       

      

     Årets resultat slutade på 172 671 kronor. 

     Årsmötet godkände förvaltningsberättelsen samt den ekonomiska redogörelsen för  

     verksamhetsåret 2015-2016. 

 

§ 9 Revisor Per Wikström läste upp revisionsberättelsen.  

      Revisorerna föreslog årsmötet att bevilja avgående styrelse ansvarsfrihet för den tid som   

       revisionen omfattar. 

     

§ 10 Årsmötet beviljade styrelsen ansvarsfrihet för verksamhetsåret 2015-2016. 

 

§ 11 Årsmötet fastslog att styrelseledamöter skall befrias från medlemsavgift i enlighet med   

        förra verksamhetsåret, vilket innebär 100:- i arvode och resterande belopp som   

        ospecificerade utlägg upp till medlemsavgiften. Festkommittén erhåller ett belopp   

        motsvarande medlemsavgiften att fördelas inom kommittén. Revisorer och suppleanter   

        erhåller inget arvode. Ett förslag om höjning av arvodena drogs tillbaka efter diskussion. 

 

§ 12 Föreningens ordförande Ronny Anderberg presenterade föreningens verksamhetsplan för  

        2016-07-01-- 2017-06-30. 

        Följa arbetet med bredbandsuppkopplingen på Grönslätt. En plan för röjning av    

        allmänningar ska göras och följas. 

        Årsmötet fastställde verksamhetsplanen. 

 

§ 13 Kassören Åsa Gustafsson redogjorde för budgetförslaget. Hon föreslog en tillfällig rabatt    

        på 500 kronor på årsavgiften, vilken är 3150 kronor. 

        Budgeten baseras alltså detta år på 2650 kronor. 

        Allmänningarna ska röjas. Experthjälp ska anlitas. 

        Budgetförslaget godkändes.. 

 

§ 14  Ingen budget detta året för arbete med Stiby 28:1 

          

§ 15  Till styrelseordförande och föreningens ordförande på ett år omvaldes 

          Ronny  Anderberg tomt 7050. 

 

§ 16  Vice ordförande  Lars-Erik Johansson, tomt 7114 har ett år kvar. 

 

§ 17 Till sekreterare på två år nyvaldes Ing-Marie Hultberg, tomt 7039  

 

§ 18  Kassör Åsa Gustafsson, tomt 7054 har ett år kvar. 

 

§ 19  Till styrelseledamot på två år omvaldes Per-Inge Lennartsson, tomt 7057.  

 

§ 20 Till styrelsesuppleanter på ett år omvaldes Staffan Olsson tomt 7037 och   

        Thomas Andersson tomt7042   

                                                   



 
 

 

§ 21 Till valberedningskommitté valdes  Inger Falk tomt7051 

         Michael Juhlin tomt 7085.samt Margareta Melin tomt 7146 

         Suppleant Elisabeth Ljungberg tomt 7002 Samtliga valdes på ett år.  

 

§ 22 Till revisorer på ett år nyvaldes Thomas Gustafsson  tomt7001 och Hans Axler   

       tomt 7049 Som revisorssuppleant på ett år nyvaldes Christer Bengtsson tomt 7089. 

  

§ 23 Till festkommitté på ett år omvaldes Marianne Selander,   

         tomt 7144 och nyvaldes Inger Ericsson tomt 7095 samt som suppleant                                                          

         Anne-Charlotte Jakobsson tomt 7110. 

  

§ 24 Till representant i Stiby (Kalvhags)-vägens vägförening på ett år omvaldes Marianne   

        Selander, tomt 7144 och Lars Karlsson tomt 7112. 

 

§ 25 Två motioner har inkommit till årsmötet. 

1. Motion inlämnad av Gullvi och Bosse Hansson tomt 7151 angående röjning runt de 

rensade dikena, då dessa snabbt fylls av rötter, löv med mera. Brandgatan till diket  

      behöver också rensas. Beslöts att detta ska ingå i den plan för röjning som ska göras   

      upp. 

2. Motion inlämnad av Pia Eriksson och Björn Ohlsson tomt 7164 angående köp av en bit 

mark i anslutning till sin tomt. Detta tillstyrktes då det troligen är en felavstyckning 

från början. Kostnaderna tex  för Lantmäteriet står köparen för. 

 

§ 26   Stadgar  Endast mindre ändringar i stadgarna föreslogs .Dessa godkändes. 

 

 § 27  Följande övriga frågor togs upp: 

o  Båtägarföreningen har skulder till entreprenörer på 500 000 kronor. Behöver ta lån i   

 bank. Beslöts att en överenskommelse med Båtföreningen ska göras om att   

 Intresseföreningen ska gå i borgen med hamn och båtägarplatser som säkerhet. 

 

o  Hastigheten bör sänkas på vägarna. Ska fler nya skyltar sättas upp? 

 

o Per-Inge Lennartsson  påpekade att vi måste röja bort grenar och kvistar vid tomterna. 

En meter in och 4,6 meter upp. Annars kör inte sopbilarna. 

 

o  Någon hade blivit instängd vid fibergrävningen. Bör informera i förväg så man kan   

             komma ut med bilarna. 

 

§ 26      Avgående revisorerna Per Wikström och Monica Schmidt samt avgående sekreteraren    

             Inger Ericsson avtackades med blommor.  

  

§ 27      Ordförande tackade  styrelsen för gott samarbete och årsmötesdeltagarna för visat   

              intresse samt förklarade årsmötet avslutat. 

 

         

             Vid protokollet                                                        Justeras 

 
           
           _________________                                  _________________     __________________ 
               Inger Ericsson                                          Per-Erik Persson         Thorsten Jacobsson 


